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Zápis ze zasedání Školské rady při SPŠ ST v Praze 
ze dne 21. 3. 2023 

 

Přítomni: Ing. Šárka Šmejkalová, Ing. Jiří Janecký, Michal Koudelka, Vojtěch Sochorovský, 
František Dohnal – prezenční listina je archivována u předsedy školské rady (ŠR) 
Nepřítomni: David Šoun 
Omluveni: 1 
Hosté: 0 

 

Program: 
1. Zahájení schůze školské rady po doplňovacích volbách za zletilé žáky, které proběhly dne 

26.1.2023 
2. Přivítání nových členů školské rady a seznámení s programem zasedání – program je 

archivován u předsedy ŠR 
3. Diskuse týkající se příštích voleb do školské rady – školská rada navrhuje elektronickou 

formu voleb prostřednictvím bakalářů – je nutné toto projednat s administrátorem bakalářů a 
s vedením školy  

4. Věšáky v kabinkách školních toalet – zatím na toaletách věšáky nejsou, jejich instalaci řeší 
p. Talpa  

5. Žáci si stěžují na nedostatečné zajištění hygienických potřeb na WC – velmi často, 
zejména v odpoledních hodinách, zde chybí toaletní papír a mýdlo, jako alternativu 
papírových utěrek školská rada navrhuje instalaci vysoušečů rukou – žáci si stěžují na 
nepříjemný zápach na pánských toaletách v Panské a na malé kabinky na WC ve Štupartské 

6. Pokles zájmu o praktické maturitní práce ze strany studentů oboru AVT a GST. 
V důsledku uznávání CISCO certifikátu jako alternativy k maturitní zkoušce klesá ze strany 
studentů zájem o oborové praktické maturitní práce. Školská rada navrhuje nepřikládat Cisco 
certifikátu takovou váhu, zejména když je integrován do předmětu DS a rozložen do 
dvouletého období. 

7. Technická podpora, PC – učitelé i žáci vnímají fungování PC v některých učebnách a 
učitelé v kabinetech jako nedostatečné, problémy s přihlašováním a pomalá práce PC zdržují 
výuku a často je díky nedostatečné technické podpoře výuka výrazně zpomalena – školská 
rada navrhuje hlubší revizi a identifikaci problémů týkající se všech školních PC se 
zaměřením na učebnu V5, kabinety a učebny ve Štupartské (především IT učebnu) 

8. Interaktivní tabule a displeje – při instalaci interaktivních tabulí ve třídách je třeba 
zohledňovat jejich technické parametry, v některých učebnách je na tyto tabule špatně vidět - 
možná by v některých případech pomohl posuvný mechanismus (viz učebna č. 10), zároveň 
je třeba zauvažovat nad vhodností plošné instalace, protože pro všechny typy výuky 
(například  matematika) nemusí být interaktivní displej efektivní. Proto školská rada 
doporučuje udělat zpětnou vazbu z pilotní instalace ze strany učitelů. 

9. Síť Eduroam – žáci zaznamenávají velmi často výpadek této sítě, není možné se na ni 
spolehnout a někdy musí učitel v rámci výuky poskytnout svá data. 
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10. Deskriptivní geometrie, Technické kreslení, Odborné kreslení – přítomní žáci navázali na 
diskuzi z minulého zasedání školské rady týkající se uvedených předmětů – hodinovou dotaci 
vnímají jako lehce nadbytečnou a zastaralou – navrhují rozšíření výuky těchto předmětů do 
PC učeben, zajištění relevantních výukových softwarů a možnost pracovat ve větší míře s 3D 
tiskárnami. 

11. Počítačová grafika a animace – nejsou aktualizovány příslušné softwary a práce v tomto 
předmětu není dostatečně efektivní.  

12. Ukončení - na dalším zasedání školské rady je žádoucí účast některého člena vedení školy – 
mezi řešená témata kromě výše uvedených bude patřit  
a) hodinová dotace předmětu Odborné kreslení, Technické kreslení, Deskriptivní geometrie 
b) plánovaný rozsah přijímaných žáků na jednotlivé obory v budoucích školních letech 
c) princip financování školy (podle počtu žáků nebo odučených hodin?) 
d) SharePoint Zaměstnanci – nepřehlednost, komplikované vyhledávání 
e) OPK – na SharePoint chybí jejich složení a příslušné dokumenty pro školní rok 2022/23  
f) nastavení přesných a konkrétních pravidel pro komunikaci mezi vedením školy a 

zaměstnanci, vymezení relevantních informačních kanálů – email, sdílené složky, 
bakaláři, Teams  

 

 

 

 

 

………………………………………….   …………………………………………… 

Ing. Jiří Janecký - předseda školské rady   Ing. Šárka Šmejkalová - člen školské rady 

 

 

 

 

Zápis provedla Ing. Šárka Šmejkalová      

Dne 27.3.2023 


